
Zápis z členské schůze Slezské ornitologické společnosti 

 

Datum: 25. 11. 2017 

Hodina: 9:00–13:30  

Místo konání: Ostravské muzeum  

 

Program: 

1. Zahájení, seznámení s programem členské schůze 

2. Přednáška – O kukačkách z jihomoravských rybníků (M. Honza) 

3. Zprávy výboru SOS. (P. Molitor) 

4. Příspěvky členů SOS a ostatních účastníků schůze 

Bod 1: Zahájení a seznámení s programem členské schůze 

• P. Molitor na úvod členské schůze přivítal členy a hosty a seznámil je 

s programem. Minutou ticha byla uctěna památka zesnulých ornitologů, pana 

Drahomíra Kondělky a pana Karla Hudce. Ornitologickou činnost a osobnost pana 

Drahomíra Kondělky připomněl čestný člen SOS pan R. Petro. 

Bod 2: Přednáška – O kukačkách z jihomoravských rybníků 

• Ředidel Ústavu obratlovců AV ČR pan M. Honza prezentoval práci zabývající se 

hnízdním parazitizmem kukačky obecné (Cuculus canorus), která obsahovala 

mnoho nových zajímavých poznatků z této problematiky. 

Bod 3: Zprávy výboru SOS 

• P. Molitor seznámil členy s činností SOS v roce 2017, zejména pak: 

o s ornitologickými a ornitologicko-chiropterologickými posudky SOS, 

o s účastí SOS na převážně ornitologických dozorech, 

o s průzkumy a projekty realizovanými SOS v roce 2017, 

o s počtem a obsahem správních řízení, do kterých se SOS v roce 2017 

přihlásila, 

o s plánem činnosti SOS na rok 2018, který byl předložen členské schůzi ke 

schválení a jednomyslně schválen 

Bod 4: Příspěvky členů a hostů 

• J. Reif seznámil členy s projektem LSD – „Liniové sčítání druhů“.  

• K. Ševčíková v krátkosti vyhodnotila letošní odchytovou akci Acrocephalus 2017. 



• D. Křenek vystoupil s příspěvkem na téma „Jak a proč hodnotit biotopy v ptačích 

oblastech“. 

• V. Koutecká prezentovala svoji návštěvu Jihoafrické republiky očima ornitologa.  

 

 V Ostravě 25. 11. 2017  

 

Zapsal:  Milan Urbančík       

Verifikoval:  Patrik Molitor 


